

NI POWER RECHARGE CAMP

Dear Partners,

To encourage continuous learning and sustainable business growth for a healthy and wonderful life, the Company places great importance on team collaboration, leadership cultivation, and professional skills training. Our goal is to explore further opportunities for development with our partners and expand our presence in the international world of business, creating more success together.

As part of this initiative, we are organizing the *NI Power Recharge Camp* in Bangkok, a city that blends diverse folk customs with modern fashion and art. We hope that this training program will offer you new and diverse professional leadership training content which you can continuously improve your professional leadership skills and gain the power to achieve new heights in your business ventures as you immerse in the different cultures during the trip.

Program details:

- (1) Travel period: January 21st – 24th 2024
- (2) Eligibility: Qualifiers must be holding either AM, AM+ or AGM title
- (3) Qualifications and fees:

Pin Title	Qualifying Period (2023)	Qualifying Criteria	Registration Fee (Per Pax)
AGM	January - October	A. Achieved the Annual Awards Requirement 2023	Complimentary
		B. Advancement to NET	
	May - October	C. Achieved Organization Volume of at least 355,130	US\$2,800
		D. Develop 1 AGM in your organization	
		E. Develop 5 AM/AM+ in your organization	
AM/AM+	January - October	A. Achieved AM Sales Award in the Annual Awards Requirement 2023	Complimentary
		B. Advancement to AGM	
	May - October	C. Achieved Group Volume of at least 71,000	US\$2,800
		D. Develop 10 direct downline Manager (M)	
		E. Develops 2 direct downline AM/AM+	
※ Those who do not meet any of the above qualification criteria			US\$3,800

Terms and Conditions

1. The abovementioned sales volume calculation is based on international total volume in USA Dollar. View [\[link\]](#) for details of the Annual Award Requirements 2023.
2. To be eligible for the qualification of "AM+ and AGM pin title advancement", the pin title advancement requirements must be fulfilled within May to October 2023 and advance to AM+ or AGM between June 1st 2023 and November 1st 2023.
3. The qualifying criteria for AGM – "Achieved the Annual Award Requirements 2023" refers to achievement of AGM Annual Award or Pinnacle Star Award.
4. If a distributor is advanced to AM and then advanced to AM+ within the qualifying period, it will be only considered one advancement.
5. The eligibility of this event cannot be transferred, if you are unable to participate, it will be deemed as a voluntary forfeiture, with no compensation provided.
6. Registration rules for joint distributorship:
 - a. Only one person is eligible for a free registration for meeting criteria A or B, the other spouse is required to pay a registration fee of US\$2,800 to attend the event.
 - b. If any of the criteria C, D, E are met, both individuals must pay a registration fee of US\$5,600 in total.
7. Only sales volume earned in the country of registration is considered for the qualifying criteria of the event. Participants must register through the office in the country of registration.
8. The registration period for the event will take place between May 2nd 2023 and May 30th 2023, or until registration is full.
9. To register for this event, participants must complete the registration form in full and submit their credit card information and a registration deposit of US\$500. Payment using product vouchers will not be accepted unless otherwise stated. (Please contact the Company for the registration form)
10. Once registration has been confirmed, it cannot be cancelled, changed, postponed, or refunded.
11. In case the participant who has registered for the event fails to attend on the day of departure, a no-show fee equivalent to the full amount of the event (US\$3,800), minus the registration fee will be charged upon the participant. The participant may also be required to pay for the airline's cancellation fee, as determined by the airline.
12. As this event is being held in Asia, hence, participants whose country of registration is the United States will be subject to a different registration fee than those from Asia.
13. To ensure that every participant's rights and interests are protected, a registration system is adopted. Individuals who do not submit a registration form to the company may not be guaranteed a spot in the event.
14. The Company is responsible for arranging all aspects of the trip itinerary, including departure time, double occupancy room allocation for accommodation, and meals. Any expenses, such as transportation and accommodation, included in the itinerary that are not fully or partially used cannot be refunded or compensated. Cash or alternative methods of transportation and accommodation cannot be requested.
15. "Group Economy Class" air tickets will be used for this trip, the country of departure and arrival is determined based on the participant's country of registration, Participants cannot select their departure and arrival destination, seat selection is not allowed, and seat allocation will be arranged by the airline.
16. For detailed information on registration, guidelines, and other relevant details about the event, please refer to the registration form.
17. In the case of a natural disaster, such as an earthquake, typhoon, heavy rain, or pandemic-related government policies that prevent the activity from proceeding as scheduled, the Company reserves the right to postpone or cancel the event to prioritize safety.
18. Nefful International reserves the right to make all decisions and interpretation regarding any matters related to this event without further notification.

05.02.2023

妮的新識界 增能充電營

親愛的夥伴，您好：

為鼓勵夥伴持續學習，永續經營發展，贏得健康美麗與幸福人生，因此公司十分重視團隊合作、領導培育及專業技能等課程訓練，期盼能為夥伴一起開拓更宏遠的發展天地，踏上國際事業的舞台，開啟更多的成功機會！

因此，公司籌備設計將於兼具多元民俗風情及現代時尚藝術的泰國天使之城 – 曼谷，舉辦「妮的新識界 增能充電營」，期盼本次課程活動提供您全新且多元的專業領導培訓內容，讓您能夠於旅遊體驗多樣文化的同時，亦能不斷提升專業領導力，獲取開創嶄新事業巔峰的力量。

一、活動辦法:

- (1) 活動日期：2024 年 1 月 21 日~24 日
- (2) 活動對象：區域總經理、高級區域經理、區域經理。
- (3) 報名資格及費用：

聘階	計算期間 (2023 年)	資格標準	報名費 (人)
AGM	1 月~10 月	A. 達 2023 年度業績獎項	免費
		B. 本人晉升超級領袖	
	5 月~10 月	C. 整組業績達 355,130 以上	US\$2,800
		D. 整組內晉升區總 1 名	
	E. 整組內晉升 AM/AM+ 5 名		
AM/AM+	1 月~10 月	A. 達 2023 年度 AM 業績獎資格	免費
		B. 本人晉升區總	
	5 月~10 月	C. 小組業績達 71,000 以上	US\$2,800
		D. 直屬下線晉升 M 10 名	
		E. 直屬下線晉升 AM/AM+ 2 名	
※ 未符合上述資格標準者			US\$3,800

二、注意事項：

1. 以上業績計採國際加算（以美國業績為準），2023 年度表揚獎項及業績標準請參閱[\[連結\]](#)。
2. AM+或 AGM 晉升之認定為 2023 年 5 月~10 月期間，業績達成晉升條件，並於 2023 年 6 月 1 日~11 月 1 日期間，聘階成功晉升者。
3. 區域總經理資格標準，“達 2023 年度獎項”係指 AGM 年度獎項 以及卓越群星獎。
4. 若於期間內晉升 AM 後，亦晉升 AM+者，則計 1 名。
5. 本活動報名資格不得轉讓，若不克參加則視同主動棄權，恕不另提供補償方案。
6. 夫妻合併者之報名規則：
 - a. 達報名資格標準 A. B 時，僅限一人免費報名。另一人則以 US\$2,800 報名本次課程。
 - b. 達報名資格標準 C. D. E.，則支付雙人之報名費（共 US\$5,600）。
7. 本次課程活動限以入會籍國家之業績計算標準，向其營業據點報名參加。
8. 活動報名期間自 2023 年 05 月 02 日至 05 月 30 日或名額額滿為止。
9. 欲報名本活動，參加者皆須完整填寫報名表單，並於繳交報名表時，同時提交信用卡資料，及報名訂金\$500，本行程之付款恕不接受商品抵用券，除非另作聲明。[報名表請洽公司索取]
10. 本活動經確認報名成功後，恕不得取消、更改、延期，或要求退款。
11. 報名成功後，若於活動啟程日無故未出席，將酌收活動全額（US\$3,800）扣除報名費後之差額作為未出席費，並須額外繳付可能產生之機票取消手續費（費用將依航空公司規範而定）。
12. 本次活動將於亞洲進行，美國入會籍之報名者，報名費將異於亞洲入會籍之報名費。
13. 為保障每位夥伴參與活動之權益，本次課程活動採報名登記制，凡未向公司提交報名表者，公司將無法保證您的活動參與名額。
14. 旅程中之行程安排，如出發時間、住宿房間分配（採二人一室）、餐飲等皆由公司統一安排。本行程所包含之交通、食宿等費用，全部或部分未使用不得請求退費或賠償，亦不得要求兌換現金或其他替代之交通、食宿等方式。
15. 本行程全程使用「團體經濟艙」機票，航班將依照入會籍國家所指定之航程，不得指定出發地及返抵地。座位則不適用預選或指定座位，將由航空公司統一安排。
16. 本次活動報名詳情、規範及其他資訊，請您參閱報名表。
17. 若遇天然災害，如地震、颱風、豪雨，或防疫政策等不可抗力之因素，以致活動無法如期舉辦，為保障安全，公司保留停止或延後舉辦之權利。
18. 妮芙露國際公司保有本活動一切相關事項之最終決定及解釋之權利，恕不另行通知。

2023 年 05 月 02 日